
IZ HORJULA

Ustanovili smo
društvo upokojencev

'- Društvo upokojencev je bilo do sedaj
ustanovljeno in je delovalo skupaj s KS
Polhov Gradec, KS Horjul in KS Dobrova
s sedežem na Dobrovi. Na pobudo mest-
nega odbora upokojencev pa naj bi se
društvo ustanovilo v vsaki KS.

Takole se je začelo v Horjulu. Predse-
dnik sveta KS Pavle Zdešar je sklical se-
stanek vseh upokojencev. Kar precej se
nas je zbralo. Razložil nam je, za kaj gre.
Povedal je tudi dolžnosti in pravice članov
ter pravila društva. Strinjali smo se, da
ustanovimo svoje društvo v Horjulu. Imeli
smo še nekaj pripravljalnih sestankov,
uredili smo vso potrebno dokumentacijo,
poslali na upravo za notranje zadeve v
Ljubljani, kjer so nas po dveh mesecih
vpisali v register. Tako smo ustanovili no-
vo društvo upokojencev v Horjulu. Iz
prejšnjega društva Dobrova je prišlo 100
članov. Pridobili smo še 40 novih članov,
skupaj nas je 140. Upamo, da bo število
članstva še naraščalo. Imeli smo že večsej,
na katerih smo začeli reševati svoje pro-
bleme. Svojega prostora nimamo. KS nam
je zelo naklonjena. Nudi nam prostor za
seje, dala nam je tudi za začetek 5.000 din
dotacije. Želimo in upamo, da bi dobili
svoj kotiček, kjer bi se večkrat sestajali.
Zveza društev upokojencev nam je oblju-
bila dotacijo za opremo enega prostora.
Zelo so moramo prizadevati, da ga dobi-
mo. Pobrali smo že prvo članarino. V pro-
gramu imamo, da preskrbimo nov prapor,
kajti prejšnji skupni je ostal na Dobrovi.

Prosili bomo delovne organizacije, obrtni-
ke in tudi sami člani bomo nekajprispeva-
li. Vsak začetek je težak, a z veliko truda
in dobre volje bomo premagali prve te-
žave.

Na zadnji seji pa smo se dogovorili, da
organiziramo krajši izlet za člane. Takoj se
jih je prijavilo 50. Dobili smo Viatorjev
avtobus, ki nas je dne 28. 6. popeljal iz
Horjula preko Ljubljane v Škofjo loko
Tam smo jo mahnili peš na Grad, od koder
je bil lep razgled na mesto in okolico. S
pomočjo vodiča smo si ogledali muzej.

Odhiteli smo do avtobusa in se odpeljali
naprej proti Poljanski dolini in prispeli v
Cerkno. Tu smo si ogledali veliko grobnico
talcev in padlih za svobodo v tem kraju.
Napotili smo se peš v partizansko bolnišni-
co »Franjo«, kjer je bil naš glavni cilj. Po
tem ogledu smo se zopet zbrali skupaj ter
odpeljali naprej v Žiri, kjer smo imeli na-
ročeno skupno kosilo. Bili smo utrujeni,
kosilo se nam je prileglo, odpočili smo se.

Kljub muhastemu vremenu je
bil ta sobotni dan zelo lep. Zvečer smo se
vrnili nazaj v Horjul srečni in zadovoljni s
tem našim prvim izletom. Mimogrede, ni
bil niti drag, kot nalašč za upokojence. Vsi
izletniki so prosili, naj še organiziramo
kakšen tak ali podoben izlet. Zelo radi jim
bomo ustregli, saj je organizator vedno
vesel, če se vse dobro izteče.

Ob koncu želim in upam, da bo naše
društvo upokojencev v Horjulu zaživelo.
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